

新山广肇会馆

KWONG SIEW WAI KUAN

24, Jalan Siu Nam, 80000 Johor Bahru, Johor, Malaysia. Tel/Fax: 07-223 3682 Email: pkswkjb@gmail.com Website: http://ksjb.gbs2u.com



UNIVERSE QIPAO BEAUTY PAGEANT 2019 2019 環球旗袍選美大賽 (南馬區區賽)

REGISTRATION FORM 報名表格

Closing Date	报名截止日期	: 25/02/2019
--------------	--------	--------------

NOTE: Upon completion of registration form, please attach:

Date 比赛日期: 27/04/2019 (SAT)

Time 時間 : 6:00pm

Venue 地點 : 和麗軒宴會廳酒樓

Jalan Austin Height 8/2, Taman Mount Austin, 81100 Johor Bahru

Full Name 姓名(英)	Date of Birth 出生日期		
(Chinese 中)	Place of Birth 出生地		
NRIC No 身份證號碼		Age 年龄	
Address 通訊地址			
Occupation 職業	Mobile No 手機		
Hobbies 嗜好	No. of Children 孩子人數		
Nationality 國籍	Height 身高	Weight 體重	
Are You Vegetarian ? 是否素食者?	者?T-Shirt Size T 恤		
Measurement 三圍:(Bust 胸圍)	(Waist 腰圍)	(Hips 臀圍)	
Declaration 參賽宣言			
I hereby certify that I have read the rules & that the information I have stated here is TF conditions of the participation form.	_		
僅此證实,本人已詳讀此參賽表格規條, 申请表格里的參賽條件及規則。	並且明白其内容。同时本人所填	寫的資料皆為屬實。本人將遵守此	
Signature of Contestant 参赛者签名	D	ate 日期	

备注: 填妥報名表格後, 請隨表格附上:

- 1. Photocopy of contestant NIRC 參賽者身份證副本
- 2. Finalist Registration Fee RM500 + 2 Pax RM300 决赛入围佳丽报名费 RM500 + 2 个席位 RM300
- 3. Contestants are required to fulfill all activities or programs during stay period of competition. Event Organizers reserved the rights to disqualify those who failure to do so and all fees are not refundable. 參賽期間所有參賽者必須配合主辦當局之所有活動,不得私下離隊或缺席。如有違反,大會保留取消其參賽資格的權力。所有費用將不被退還。

Once completed Registration Form, please email to 报名表格一旦填妥,可電郵至 jeynchong@gmail.com / conniechu9234@gmail.com

Please make cheque or online transfer to 請支付支票或網上轉賬至 : KWONG SIEW WAI KUAN OCBC BANK 7101010785

FOR FURTHER INFORMATION, PLEASE CONTACT 詳情請聯络: Ms Connie Chu (朱凤仪) 016-7228833 Ms Vivian Goh (吴薇玟) 019-7540990 Ms Jeyn Chong (张美筠) 016-7308880 Mr Stanley Ow (欧阳志强) 014-3389727

\sim Entry requirement 參賽條件:

Malaysian female age above 25 女性年齡 25 歲以上

~ Entrant are assigned into 2 groups 參賽者將分配成 2 組 :

- 1 Crystal Group 水晶組 Age from 25 45 歲
- 2 Diamond Group 鑽石組 Age from 46 歲 and above 以上

\sim Costume (Owned) 服裝 (自備)

- 1. MODERN QIPAO 創意旗袍
- 2. CASUAL WEAR 休閒服
- 3. LONG TRADITIONAL QIPAO 傳統長旗袍 (商家租借)

冠,亚,季军<u>奖项 Top 3 Prizes</u>

水晶组及钻石组冠,亚,季军得主将获得:

Crystal Group and Diamond Group Top 3 Prizes Winners will receive:

- 1. **冠军** 现金马币 1,500.00 ,皇冠,彩带,奬座等等。。。。 **Champion** Cash RM1,500.00, Crown, Sash, Trophy etc
- 2. **亚军** 现金马币 1,000.00,皇冠,彩带,奖座等等。。。 1st Runner up Cash RM1,000.00, Crown, Sash, Trophy etc
- 3. **季军** 现金马币 800.00,皇冠,彩带,奖座等等。。。。 **2nd Runner up** Cash RM800.00, Crown, Sash, Trophy etc

附属奖项 Subtitles Prizes

1. 最佳猫步奖 BEST CATWALK

2. 最具气质奖 MOST ELEGANT

3. 最佳体态奖 BEST BODY

4. 最具自信奖 MOST CONFIDENT

5. 最佳传统旗袍奖 BEST TRADITIONAL QIPAO

6. 最佳创意旗袍奖 MOST CREATIVE QIPAO

7. 最灿烂笑容奖 MOST BEAUTIFUL SMILE

8. 最具东方魅力奖 BEST ORIENTAL CHARM

9. 最佳友谊奖 BEST FRIENDSHIP

10. 最具活力奖 MOST ENEGETIC

11. 最佳精神奖 BEST SPIRIT

12. 最上镜奖 MOST PHOTOGENIC

水晶组及钻石组附属奖得主将获得:

Crystal Group and Diamond Group Subtitles Winners will receive:

- 皇冠,彩带,奖狀,等等。。。
- Crown, Sash, certs etc.....

注: 大會保留不需預先通知更換或更改以上規則與條例的權益。

Note: The event organizers reserved the rights to change or amend the above terms & conditions prior any notice.

參賽規則 RULES & REGULATIONS

1. 歡迎所有年齡 25 歲或以上熱愛旗袍的女性參賽。

We sincerely welcome Malaysian female individuals at the age of 25 and above who love and are interested in Qipao (Cheongsam) to participate this pageant event.

2. 此賽會將分為兩組進行,即:

水晶組(年齡 25 - 45), 鑽石組(年齡 46 或以上)。

The Contestants will be assigned into 2 category namely **Crystal** (age 25 - 45) and **Diamond** (age 46 and above).

3. 主辦單位將會從所有報名者當中,以照片和面試訪問做評分,選出最優秀的每組 12 位進入決賽。進入決賽的佳麗們,不可擅自退出比賽。如有違反,主辦單位有權採取法律行動追究。

The eligibility of entrants will be determined by photo and audition. 12 individuals will be shortlisted as finalists and will not be allowed to withdraw or pull out without supportive reasons. Upon withdrawal, the management reserves the right to take legal action.

4. 所有進入決賽的佳麗必須遵從主辦單位的集訓安排。

It is compulsory for all short listed contestants to obey and attend the training classes that arranged by the Organizers.

5. 主辦單位將全程負責決賽佳麗們的貓步培訓.

The organizers will be fully responsible for the styling, grooming & make up of every contestant.

- 6. 每位決賽都要自備以下:
 - 1. 創意旗袍長或拖尾
 - 2. 休閒裝
 - 3. 傳統長旗袍
 - 4. 金或銀色 5 寸高跟鞋

註: 第3項旗袍必須要有旗袍領(立領)及兩邊開叉。

Each contestant is required to prepare:

- 1. Creative Qipao or with train (1 pcs)
- 2. Casual Wear (1 pcs)
- 3. Traditional Qipao (1 pcs sponsored & shall be return after pageants)
- 4. Either gold or silver in color 5" High heel shoe

P/s: Qipao for item 3, they must have a high Mandarin collar neck and a slit at each side.

7. 參賽佳麗必須以華語或英語自我介紹。

Contestants can introduce themselves in either Mandarin or English.

8. 在宣傳,彩排訓練及比賽期間,若參賽者的手飾和貴重物品有任何損壞和遺失及意外發生,參 賽者必須自行負責。

In the period of promotional activity, training, rehearsals and up to the final night of pageant, management will not be responsibled for any losses, damages or injuries. Contestants are required to bear their own risk.

9. 所有參賽者在賽前,將會接受主辦單位的訓練及彩排,以及参與主辦單位安排的公開宣傳活動,不得無故缺席。

Contestants are expected to be on time and be present for all scheduled trainings, rehearsals, promotional activity conducted by the organizer. Unexcused missed event are not permitted.

- 10. 主辦單位將保留法律追究權以及更改以上章程及各項獎金,與獎品價值之頒發。 如遇任何爭執,主辦單位的判決將會是最後的決定,任何質疑或異議 ,恕不受理。 The organizer reserves the rights to amend, change, terminate or cancel the contest, prize giving in its value, or its rules and regulations without prior notice. The organizer's decision is final and no further dispute will be entertained.
- 11. 獲得冠,亞,季軍的佳麗們,將代表南馬區被派遣前往吉隆玻參加 2019 年 6 月 30 日之第 4 屆 "環球旗袍選美大賽"總決賽與各國佳麗角逐桂冠。

佳麗們如想出席任何活動如評審,剪綵,演唱,司儀或代言活動等,必須預先和主辦單位商討, 如有違反,主辦單位將有權收回所有獎金 與獎品以及採取法律追究。

Queen of Universe Qipao Beauty Pageant (Southern Region) will represent Southern Region and be sent to KUALA LUMPUR to compete with overseas contestants in "Universe Qipao Beauty Pageant 2019" Grand Final.

She must agree that she will inform the organizer of any public appearance at event such as ribbon cutting, concert, promotional activity, amcee, panel of judge in advance. For all issues as in any violation, the organizer reserves the rights to retain all the titles and prizes won.

Sponsor 主辦單位將提供:

- 1. Professional Qipao Cat Walk (3 session, 6 Hours @session) 培训参赛佳丽猫步(3 次每次 6 小时)
- 2. Professional Personal Grooming Training 培训参赛佳丽礼仪,化妆造型
- 3. Pre Pageant Skin Care 赛前皮肤护理
- 4. Pre Pageant Waxing 赛前局部除毛服务
- 5. Pageant Day Hairdo 比赛当天发型设计
- 6. Pageant Day Full Make-up 比赛当天化妆造型设计
- 7. Sponsor of 3rd Round –Traditional Qipao (Loan only) 免费租借第三环节的传统旗袍一件
- 8. 1 Set of Hair Product 美发产品 1 套
- 9. 1 Set of Beauty Product 美容产品 1 套